
 
 

Referat af Trykfodens generalforsamling den 25.  januar 2025 
 
 
Susanne bød velkommen til den 19. ordinære generalforsamling i foreningen. 
Der var 21 fremmødte medlemmer.  
 
Pkt. 1: Valg af dirigent: 
 
Lis blev valgt. 
 
Pkt.2: Bestyrelsens beretning:   
 
Susanne aflagde beretning for 2024..  
 
Bestyrelsen har i 2024 været sammensat således: 
Formand Susanne, kasserer Lilian, sekretær Kirsten, Karen og Anette. 
 
Der har været afviklet følgende aktiviteter i 2024. 
 
Modeshow 
Julearrangement. 
  
Susanne takkede alle, for at være med til at gøre Trykfoden til en aktiv forening. 
 
Foreningen har pt. 28 medlemmer. 2. nye medlemmer er på vej ind i foreningen. 
 
 Pkt. 3: Kommende arrangementer:  
 

Modeshow lørdag maj – juni endelig dato vil blive meldt ud. 
Julearrangement lørdag den 30. november 2025. 
Foreningens 20 års jubilæum. Susanne og Karen har lovet at stå for arrangementet. 
 
Alle datoer vil blive lagt ud på hjemmesiden. 
 
 
Pkt.4: Regnskabet: 
 
Lilian  fremlagde og gennemgik det reviderede regnskab. 
Det blev godkendt uden bemærkninger. 
 
 
Pkt. 5 Behandling af indkomne forslag. 
 
Ingen forslag. 
 
   



Pkt. 6: Fastsættelse af budget og kontingent: 
 

Trykfodens beholdning pr. 31. december 2024. kr. 3.132,24 
 
Kontingentet blev fastsat til kr. 200,00 for den kommende sæson. 
 

Pkt.7 Valg af bestyrelse: 
 
3  bestyrelsesmedlemmer var på valg i år Anette, Kirsten og Susanne alle blev genvalgt.  
 
Pkt.8: Valg af revisor: 
 
Dagmar blev genvalgt. 
 
Pkt. 9: Eventuelt: 
 
 
 
 
  ________________ 
        Referent 
 
________________________ 
            Dirigent 
 
Bestyrelsen har efterfølgende konstitueret sig, med Susanne som formand, Kirsten som  
sekretær og Lilian som kasserer. 
 
 
 


